



ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
 စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန
 ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန
 မိုးကောင်းမြို့နယ်



လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း

National Community Driven Development Project



ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်

Village Development Plan (VDP)

ကျွန်းပင်သာကျေးရွာအုပ်စု၊ အထက်ရှမ်းစုကျေးရွာ

၂၀၁၇ ခုနှစ်

မိုးကောင်းမြို့နယ်

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ
၁	မြို့နယ်မြေပုံ	၁
၂	ကျေးရွာမြေပုံ (တည်နေရာ)	၂
၃	အုပ်စုတွင်ပါဝင်သော ကျေးရွာများစာရင်း	၃
၄	ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း)	၃
၅	လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်ဇယား	၄
၆	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက် အသုံးပြုခဲ့သော PRA Tools များနှင့် တစ်ခုချင်းစီ အတွက် သုံးသပ်ချက်များ	၅
	(က) လူမှုရေးအရင်းအမြစ်ပြုမြေပုံ	
	(ခ) ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့်သတ်မှတ်ခြင်း	၆
	(ဂ) ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ်ခြင်း	၇
	(ဃ) ပင့်ကူအိမ်သုံးသပ်ခြင်း	၈
	(င) ရာသီခွင်ပြုပြင်ကိရိယာ	၉
	(စ) ဗင်းပုံစံ	၁၀
	(ဆ) အမျိုးသား/အမျိုးသမီးအခက်အခဲများ	၁၁
	(ဇ) ကျေးရွာမျှော်မှန်းချက် (အမျိုးသား/အမျိုးသမီး)	၁၂
	(ဈ) ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ	၁၃
၇	ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် ဆောင်ရွက်မှု မှတ်တမ်းခါတ်ပုံများ	၁၄
၈	ကော်မတီဝင်များစာရင်း	၁၅
၉	ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)	၁၆ - ၁၈
၁၀	စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)	၁၉ - ၂၀
၁၁	ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)	၂၁ - ၂၂
၁၂	ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်ခြင်း (ပုံစံ-၄)	၂၃
၁၃	အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ	၂၄ - ၂၇
၁၄	ကဏ္ဍအလိုက်ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ	၂၈

မိုးကောင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ လမ်းများ
အခြေပြမြေပုံ

မိုးကောင်းမြို့နယ်
ကချင်ပြည်နယ်
စကေး ၁ လက်မ = ၈ မိုင်

ဖားကန့်မြို့နယ်

မိုးညှင်းမြို့နယ်



ရည်ညွှန်းချက်

မြို့နယ် နယ်နိမိတ်	
မြို့/ရွာ	
ကျောက်ချောင်း	
မြေသားလမ်း	
ကတ္တရာလမ်း	
မြစ်/ချောင်း	

၃။ အုပ်စုတွင်ပါဝင်သော ကျေးရွာများစာရင်း

ကျွန်းပင်သာကျေးရွာအုပ်စု

- (၁) ကျွန်းပင်သာ ကျေးရွာ (၂) အထက်ရှမ်းစု ကျေးရွာ
- (၃) အောက်ရှမ်းစု ကျေးရွာ (၄) ရှမ်းရွာသစ် ကျေးရွာ
- (၅) စံပါရီ ကျေးရွာ

၄။ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း)

လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း (၁၀၀) ကျော်ခန့်က စတင်ခဲ့ပါသည်။ မနာ (၁) အိမ်၊
 မွတ်ဆလင် (၄) အိမ်ခန့် ဖြစ်ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ၁၉၈၀ ခုနှစ်ကောက်ပိုင်း မှစတင်စားသုံး
 ခုခံ - ဤ မောင်နှင့် ညောင်ကျော် ဤများမှ သူ့ / သူ့သား သား မြောင်၊ မြောင်တို့
 ကာကြပါသည်။ အိမ် (၂၅) အိမ် ခန့်ရှိပါသည်။ သူ့ / ဤ ကျေးရွာအနား
 စုစုပေါင်း ဖြစ်ပါသည်။

၁၉၉၀ ခုနှစ် မ.ဝ.က - မြို့နယ် ဝတ်တိုက် အုပ်ချုပ်သောအခါမှ စ၍ လက်ထက်
 ဖြစ်လျက် ဖြစ်ပါသည်။ ၁၉၉၂ ခုနှစ် ကောက်ပိုင်း မှစ၍ အ.ခ.က
 အထက်ပိုင်းမှ) မူလတန်း ကျောင်း စတင် ဆောက်လုပ်ပြီး ကလေး သား စတင်
 ကြား ကြပါသည်။

၂၀၀၀ ခုနှစ် နှစ် မှစ၍ သူ့ / အောက်ကြီး ကျောင်း စတင် ဆောက်လုပ်ခဲ့ပါ
 သည်။ ၂၀၀၄ ခုနှစ် မြို့ ကျောင်း စတင် ဆောက်လုပ်ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

၅။ လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်ဇယား

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရက်စွဲ	ဦးတည်အုပ်စု	တက်ရောက်သူ			အဓိကဆွေးနွေးချက်များ
				ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	လူမှုရေးနှင့် အရင်းအမြစ်ပြု မြေပုံ	၇.၃.၇	ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၈	၇	၂၅	အိမ်များ၊ အခြေခံအဆောက်အအုံများ၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ လယ်ယာမြေများ၊ မြစ်ချောင်းများနှင့် နယ်နိမိတ်များ။
၂	ဥစ္စနေကြွယ်ဝမှု အဆင့်သတ်မှတ် ချက်	၇.၃.၇	ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၀	၅	၁၅	ကွဲပြားသောလူမှုစီးပွားရေး အမျိုးအစားများ၊ အမျိုးသားနှင့် အမျိုးသမီးများ၏ မတူကွဲပြားသော အသုံးပြုခွင့်နှင့် အရင်းအမြစ်များအပေါ် ထိန်းချုပ်ခြင်း။
၃	ပိုင်ဆိုင်မှုသုံးသပ် ခြင်း	၇.၃.၇	ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၆	၄	၂၀	အမျိုးသမီးများနှင့် အမျိုးသားများ ပိုင်ဆိုင်ပြီး ထိန်းချုပ်ထားသည့် ပိုင်ဆိုင်မှု (သို့) အရင်းအမြစ်များ၏ ဦးစားပေးမှုများနှင့် လိုအပ်ချက်များ ကွဲပြားခြားနားခြင်း။
၄	ရာသီခွင်ပြ ပြက္ခဒိန်	၇. ၃.၇	ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၁	၅	၁၆	ရာသီဥတု၊ စိုက်ပျိုးသီးနှံများ၊ နေ့စားလုပ်ငန်းများ၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း၊ အစားအစာရရှိမှုများနှင့် ပွဲတော်များ။
၅	ပင့်ကူအိမ် သုံးသပ်ခြင်း	၇.၃.၇	ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၄	၁၂	၂၆	အမျိုးသားများနှင့် အမျိုးသမီးများ တန်းတူအခွင့်အရေး ရရှိမှုနှင့် မရရှိသည့် အကြောင်းအရင်းများ။
၆	ပင်းပုံစံ	၇. ၃. ၇	ကျေးရွာလူထု (ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ဆင်းရဲ၊ ချမ်းသာ၊ အလယ်အလတ်၊ နွမ်းပါး၊ အနွမ်းပါးဆုံး နှင့် လူငယ်အုပ်စုများ)	၁၅	၁၂	၂၇	ကျေးရွာအတွင်းနှင့်ပြင်ပရှိ အဖွဲ့အစည်းများ မည်ကဲ့သို့သော လုပ်ငန်းများအတွက် မည်သည့်အဖွဲ့များနှင့် ချိတ်ဆက်လုပ်ကိုင်မှု။

၆။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက် အသုံးပြုခဲ့သော PRA Tools များနှင့် တစ်ခုချင်းစီအတွက် သုံးသပ်ချက်များ

(က) လူမှုရေးအရင်းအမြစ်ပြမြေပုံ



လူမှုရေးနှင့်အရင်းအမြစ်ပြမြေပုံ သုံးသပ်ချက်

အထက်ဖွဲ့စည်းမှု ကျေးရွာသည် မိုးကောင်း(ပို့)၊ အိုးတွင် တည်ရှိသော နှစ်ရွာဖြစ်ပါသည်။ လမ်းမကြီး၏ ဘေးတွင် တည်ရှိပြီး ကျေးရွာတည်ဆောက်ပုံမှာ လမ်းမကြီး၏ဘေးတွင် အိမ်များစီစဉ်တည်ရှိသောကြောင့် စနစ်ကျသော ပုံစံနှင့် တည်ရှိနေပါသည်။ အိမ်များ၏ အနောက်ဘက်တွင် ရထားသံလမ်းရှိပြီး ဘေးဘက်တွင် လယ်ကွင်းများ ရှိပါသည်။

အထက်ဖွဲ့စည်းမှု ကျေးရွာသည် အိမ်ခြေ < ၄၉ > အိမ်ရှိပြီး အိမ်ထောင်စု < ၄၉ > စုရှိပြီး ရှေ့တိုင်းသော လူဦးရေ စုစုပေါင်းမှာ < > ဖြစ်ပါသည်။ လူမျိုးအများဆုံး စုစုပေါင်း ငါးမျိုး၊ မွတ်စလင်အရင်းအမြစ် ဖြစ်ပါသည်။ အိမ်ထောင်စုအများစုမှာ အမျိုးသား ဦးဆောင်ပြီး အမျိုးသမီး အရင်းအမြစ် ဖြစ်သော ဦးဆောင်ပါသည်။ အထက်ဖွဲ့စည်းမှု ကျေးရွာ တွင် မူလတန်းကျောင်း၊ တစ်ကျောင်းရှိပြီး အထက်တန်းနှင့် အလယ်တန်းကျောင်း မရှိပါ။ တိုင်းကြီးကျောင်း၊ တစ်ကျောင်းနှင့် မူလကျောင်း တစ်ကျောင်းရှိပါသည်။ ကျေးရွာတွင် ချေးသည်များ၊ ဖက်မူလက်ဖွဲ့ ပညာရှင်များ၊ လယ်သမားများ နေထိုင်ကြပါသည်။

လမ်းသုံးဆက်ဆံရေး တွင် အခြေခံအုတ်မြစ်များနှင့် ဆက်ဆံထားသော လမ်းမကြီး မြန်မာ့လမ်းမကြီး ဖြစ်ပါသည်။ အုပ်စုရွာရှိ ဆိုင်ကယ်၊ ကားဖြင့် အားယာဉ်ပါသည်။ ယာဉ်တော်၊ အိန္ဒိယဆိုင်၊ ဆိုင်းဘုတ်၊ ကျေးရွာ၊ နေထိုင်ပါသည်။

(ခ) ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့် သတ်မှတ်ခြင်း

၅၆.၅ (အထက်)	
အိမ်ထောင်စုအရ အဝတ်အစား	ရာခိုင်နှုန်း
၁၀၀	၁၀၀%
၄၀၀	၄၀%
၅၀၀	၅၀%
၁၀၀၀	၁၀၀%

ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့် သတ်မှတ်ခြင်းပြဇယား သုံးသပ်ချက်

အထက်ဖော်ပြပါ ခုကျေးဇူးတင်၍ ဥစ္စာနေကြွယ်ဝမှုအဆင့် သတ်မှတ်ချက်အရ ချမ်းသာ၊ အသင့်တင့်၊ ဆင်းရဲ ဟူ၍ သုံးမျိုး သတ်မှတ်ထားသည်။ ချမ်းသာ အုပ်စုတွင် စားသောက်ဆိုင်၊ ဆီဆိုင်၊ သံဃာ၊ သံတံဃာ၊ ဆန်စက်၊ ကားပိုင်တိုက်ပိုင်၊ ဗွားပိုင်၊ ဆီစက်စသည်တို့ ပိုင်ဆိုင်ကြသည်။ အသင့်တင့်အုပ်စုတွင် ဆေးကုရေး၊ ကျေး၊ ဖွေး၊ ဖြူ၊ လက်ခဲ၊ ဟိုက်တို့ ဖြစ်ပြီး အိမ်ထောင်စု ၄၀ ခု ရှိပါသည်။ ဆင်းရဲအုပ်စုတွင် ဖြူ၊ ကျေးအိမ်၊ အမြင်သာ လုပ်ကိုင်စားသောက်ပြီး အိမ်ထောင်စု ၅၀ ခု ရှိပါသည်။ ချမ်းသာအုပ်စု၏ အိမ်ထောင်စု ၁၀ ခု သာ ရှိပါသည်။ အချုပ်အနှောင်ဆိုင်ရသော် အထက်ဖော်ပြပါ ခုကျေးဇူးတင်၍ ချမ်းသာ၊ အသင့်တင့်အုပ်စုမှာ အလွန်နည်းပြီး အသင့်တင့် အုပ်စု ၅၀ ခု သာ အိမ်ထောင်စုမှာ များစွာ ရှိပြီးဖြစ်ပြီး ဖြူ၊ ကျေး၊ လက်ခဲအုပ်စု လိုအပ်သော ကျေးဇူးတင် သုံး သပ်ရပါသည်။

အမျိုးသမီး အခက်အခဲများ သုံးသပ်ချက်

အထက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဤဥပဒေရေးရာအစည်းအဝေးတွင် အမျိုးသမီး ၂၆ ဦး ခွဲ၍ အခက်အခဲများကို ဆွေးနွေး ခဲ့ကြပါသည်။ အမျိုးသမီးများ ဆွေးနွေးသော အခက်အခဲများတွင် ပညာရေးအခက်အခဲ၊ အားပေးရေးအခက်အခဲ၊ အသိပညာအခက်အခဲ၊ ကျန်းမာရေးအခက်အခဲတို့ကို ဆွေးနွေးတင်ပြခဲ့ကြပါသည်။ ဝင်ရောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှ အားပေးရေးအခက်အခဲ၊ ကျန်းမာရေးအခက်အခဲ၊ အသိပညာပေးပို့ခြင်း၊ အားပေးရေးအခက်အခဲ၊ ကျန်းမာရေးအခက်အခဲတို့ကို ပူးပေါင်းပါဝင်ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသည်။

(၈) ကျေးရွာမှော်မှန်းချက် (အမျိုးသား/အမျိုးသမီး) သုံးသပ်ချက်

ကျေးရွာ ဥပဒေရေးရာ အစည်းအဝေးတွင် အမျိုးသား ၂၆ ဦး ခွဲ၍ ကျေးရွာမှော်မှန်းချက်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသည်။ အမျိုးသမီးများ ပညာရေးအခက်အခဲ၊ အားပေးရေးအခက်အခဲ၊ အသိပညာပေးပို့ခြင်း၊ အားပေးရေးအခက်အခဲ၊ ကျန်းမာရေးအခက်အခဲတို့ကို ဆွေးနွေးတင်ပြခဲ့ကြပါသည်။ ဝင်ရောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှ အားပေးရေးအခက်အခဲ၊ ကျန်းမာရေးအခက်အခဲ၊ အသိပညာပေးပို့ခြင်း၊ အားပေးရေးအခက်အခဲ၊ ကျန်းမာရေးအခက်အခဲတို့ကို ပူးပေါင်းပါဝင်ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသည်။

ကျွန်းပင်သာကျေးရွာအုပ်စု၊ အထက်ရှမ်းစုကျေးရွာ ပထမနေ့ အစည်းအဝေး



ကျွန်းပင်သာကျေးရွာအုပ်စု၊ အထက်ရှမ်းစုကျေးရွာ ဒုတိယနေ့ အစည်းအဝေး



ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များစာရင်း

ကျေးရွာအုပ်စု - ကျွန်းပင်ယာ

ရက်စွဲ -

ကျေးရွာ - အထက်ရွာစု

စဉ်	အမည်	ဘာသာ	ကျား/မ	ကော်မတီဝင်	ရာထူး	လက်မှတ်
၀၁	ဦးတိုင်းကျော်	မမာ	၈၈	ကျေးရွာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ	ဥက္ကဋ္ဌ	၀၉-၂၀၀၀၀၄၀၄၆
၀၂	ဒေါ်ဇော်စာ	မမာ	၆၆	ကျေးရွာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ	ဥက္ကဋ္ဌ	၀၉-၂၀၀၀၀၃၂၆၅၉
၀၃	ဒေါ်ဖြိုးဖြိုးဝေ	မမာ	၆၆	ဝယ်ယူရေးဆပ်ကော်မတီ		၀၉-၂၆၂၇၂၄၆၈၂၅
၀၄	ဦးစင်စင်ဒေါ်	မမာ	၈၈	ဝယ်ယူရေးဆပ်ကော်မတီ		၀၉-၂၇၂၆၀၆၈၂၅
၀၅	ဒေါ်စိန်စိန်	မမာ	၆၆	ဝယ်ယူရေးဆပ်ကော်မတီ		၀၉-၂၅၆၆၈၆၅၀၃
၀၆	ဦးဖိုးဝင်း	မမာ	၈၈	စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေးဆပ်ကော်မတီ		၀၉-၂၅၆၇၃၀၉၂၅
၀၇	ဒေါ်ခင်အိမ်	မမာ	၆၆	စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေးဆပ်ကော်မတီ		၀၉-၂၇၉၀၇၇၃၂၇၀
၀၈	ဦးစောင့်အိမ်	မမာ	၈၈	ပြင်ဆင်ရေးဆပ်ကော်မတီ		၀၉-၂၄၁၀၅၈၆၆၆၇
၀၉	ဒေါ်စင်စင်	မမာ	၆၆	ပြင်ဆင်ရေးဆပ်ကော်မတီ		၀၉-၂၆၄၃၉၂၇၉၈၄
၁၀	ဦးစောင့်အိမ်	မမာ	၆၆	ပြင်ဆင်ရေးဆပ်ကော်မတီ		
၁၁	ဒေါ်အေးအေး	မမာ	၈၈	အကြံပြုတိုင်ကြားရေးတာဝန်ခံ		၀၉-၂၆၃၀၂၆၄၅၇
၁၂	ဦးအောင်အောင်	မမာ	၈၈	ကျေးရွာစောတာဝန်ထမ်း		-
၁၃	ဒေါ်အိမ်အိမ်	မမာ	၆၆	ကျေးရွာစောတာဝန်ထမ်း		-
၁၄	ဦးစောင့်အိမ်	မမာ	၈၈	ကျေးရွာစောတာဝန်ထမ်း		၀၉-၂၇၀၂၆၈၇၃



၉

ပုံစံ - ၈ - ၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လယ်ညွှန်ချက်၊ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီး သွားရောက်သောအခါ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာ ခေါင်းဆောင်များအား ကျေးရွာအချက်အလက်များကို မေတ္တာရပ်ခံ၍ တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကို စီမံကိန်း မိတ်ဆက်အစည်းဝေးမတိုင်မီတောင်းခံရမည်။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ဤအချက်အလက် များအား စစ်ဆေးပြီး မှန်ကန်အောင်ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးမှ သတင်းအချက်အလက်ထံသို့ Tablets မှ တဆင့် ဖြည့်သွင်းရမည်။

ကျေးရွာခေါင်းဆောင် အမည် ဦးဘောင်မင်း	ကျေးရွာခေါင်းဆောင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ၀၅-၄၀၀၀၀၂၁၇၆	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏ အမည် ဒေါ်မေသန်းစိန်
ပြည်နယ်- ကချင်	မြို့နယ်- မိုးကောင်း	ကျေးရွာအုပ်စု- ညွှန်းပင်သာ
		ကျေးရွာ- အထက်ဂျါမိရွာ

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) မြန်/အိန္ဒိယ	(၂၅) စီး	ဘာသာ (၁) ဗုဒ္ဓ	(၂၅) စီး
လူမျိုးစု (၂) မြန်	(၁၅) စီး	ဘာသာ (၂) အစ္စလာမ်	(၁၅) စီး
လူမျိုးစု (၃) မြန်	၁ စီး	ဘာသာ (၃) အခြား	၁ စီး
လူမျိုးစု (၄) မြန်	(၄၉) စီး	ဘာသာ (၄) ဗုဒ္ဓ	(၄၉) စီး
လူမျိုးစုရော		ဘာသာရော	
အခြား			
မသန်စွမ်းသူများ	(၄) စီး		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့် အထက်)	(၂၅) စီး		(၂၅) စီး
စစ်ဘေးရှောင်			

	အမျိုးသား (အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူဦးရေ		
လူမျိုးစု (၁) မြန်/အိန္ဒိယ	၈၂	၉၈
လူမျိုးစု (၂) မြန်	၂၃၃	၁၉၁
လူမျိုးစု (၃) မြန်	၆၃	၄၈
အခြား	၆	၈
အိမ်ထောင်ဦးစီး	၃၅၄	၅

၃၈၄

၃၄၅



(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြံပိ	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြံပိ	ဘာသာရေး အဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြံပိ
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input checked="" type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input checked="" type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သော ကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ		ရွာတွင်း ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်း နေထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input checked="" type="checkbox"/>	ဆရာပန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရံ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေး ဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင် မီးသမား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလူ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့် လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း ကတ္တရာလမ်း ကွန်ကရစ်လမ်း မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း
 ကျောက်ခင်းလမ်း မြေသားလမ်း လူသွားလမ်း အခြား _____

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

ပိုင်းပါ

(၁) လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား? ရှိပါသည်/မရှိပါ/မသိပါ

(၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း? 2016/မသိပါ

(၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား? ပြုခဲ့ပါသည်/မပြုခဲ့ပါ/မသိပါ



(စ) ခရီးအကွာအဝေး

(၁) ဤကျေးရွာ၏ဗဟိုမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ဗဟိုအထိ ခရီးမိုင်မည်မျှကွာဝေးသနည်း? မိုင်-----/မသိပါ
(၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုဗဟိုအထိ သွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်။

ခြောက်သွေ့ရာသီတွင်ကြာချိန် ၂၀ မိနစ်ခန့် ----- ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/
အခြား -----
မိုးရာသီတွင်ကြာချိန် ၂၅ မိနစ်ခန့် ----- ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/
အခြား -----

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင် ရေကြီးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်း ရှိပါသလား။

မရှိပါ ရှိပါသည်။ ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ ----- မြို့ ၃၈၃၊ အချိန် ၀၅:၀၀၊ ရေကြီး

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ (သို့) ရွာသားများကိုယ်တိုင် (သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခု ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) ဧရာဝတီ မြစ် ဖွဲ့စည်းပေးခြင်း - စီမံ/စေ့ ၁၁/မ

(၂) ဧရာဝတီ မြစ် ဖွဲ့စည်းပေးခြင်း - စီမံ/စေ့ ၁၁/မ

(ဈ) အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားခြင်း

ဤကျေးရွာသည် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန (GAD) မှ မှတ်တမ်းတင်ထားမှု ရှိပါသလား။

မရှိပါ ရှိပါသည်။ (ဧရာဝတီ မြစ် ဖွဲ့စည်းပေးခြင်း - စီမံ/စေ့ ၁၁/မ)

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည် ဦးကျော်မင်း

လက်မှတ် နေ့စွဲ ၅.၃.၂၀၁၇

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ဒေါ်မေသန်းစို

လက်မှတ် နေ့စွဲ ၅.၃.၂၀၁၇



ပုံစံ - ၀ - ၂ - စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (PC 2)

လမ်းညွှန်ချက်၊ သက်ဆိုင်ရာလူထုစည်းရုံးရေးမျိုး/လက်ထောက်နည်းပညာများများမှ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအဆင့်တစ်ခုစီပြီးစီးတိုင်း ကျေးရွာနှင့် ကျေးရွာအုပ်စုအတွက် ဤပုံစံကို ဖြည့်သွင်းရမည်။

စည်းရုံးရေးမျိုး/ဝန်ထမ်း အမည် ၆၆၆၆၆၆၆၆

နေ့စွဲ ၉.၃.၂၀၁၇ စက်ဝန်းအားအမှတ်ခြစ်ပါ စက်ဝန်း(၁) စက်ဝန်း(၂) စက်ဝန်း(၃)

ဖြည့်နယ်/တိုင်း က.၅၂၆ မြို့နယ် မိုးကောင်း ကျေးရွာအုပ်စု ကျွန်းပင်သာ ကျေးရွာ အထက်ရွာ

စီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုအဆင့်များ	နေ့စွဲ		အစည်းအဝေးတွင်တက်ရောက်သူအရေအတွက်			
	စတင်သည့်နေ့	ပြီးဆုံးသည့်နေ့	အမျိုးသားအရေအတွက်	အမျိုးသမီးအရေအတွက်	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	လူမျိုးစုတက်ရောက်သူအရေအတွက်နှင့် လူမျိုးစုအမည်
၁။ ကျေးရွာစီမံကိန်း မိတ်ဆက်အစည်းအဝေး	၉.၃.၂၀၁၇	-	၂၇	၃၂	၅၉	၅၉ မြန်/မာ/စာ/ကျွန်း
၂။ ကျေးရွာခွဲခြားရေး စီမံချက်ရေးဆွဲခြင်းအစည်းအဝေး	၂၀.၃.၂၀၁၇	-	၃၂	၃၂	၆၄	၆၄ မြန်/မာ/စာ/ကျွန်း
၃။ ကျေးရွာအုပ်စု လုပ်ငန်းဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့်အစည်းအဝေး	၂၈.၃.၂၀၁၇	၂၈.၃.၂၀၁၇	၇	၅	၁၂	၁၂ မြန်/မာ/စာ/ကျွန်း
၄။ မြို့နယ်အဆင့် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီ၏ စီမံကိန်း သုံးသပ်မှုအစည်းအဝေး	၁၁.၄.၂၀၁၇	၁၁.၄.၂၀၁၇	မလို	မလို	မလို	မလို
၅။ မြို့နယ် စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ရေး ကော်မတီ၏ဆုံးဖြတ်မှုကို ရွာသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားသည့် အစည်းအဝေး	၁၄.၄.၂၀၁၇	၁၄.၄.၂၀၁၇	၂၁	၂၅	၄၆	၄၆ မြန်/မာ/စာ/ကျွန်း
၆။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲစီမံချက်ရေးဆွဲခြင်းအစည်းအဝေး	၆.၅.၂၀၁၇	၆.၅.၂၀၁၇	၃	၆	၉	၉ မြန်/မာ/စာ/ကျွန်း
၆.၁။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော်	၁၄.၅.၂၀၁၇	၁၄.၅.၂၀၁၇	၃	၆	၉	၉ မြန်/မာ/စာ/ကျွန်း

အစည်းအဝေး

၁၅



ပုံစံ - ၀ - ၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်၊ အဆင့်(၃) ကျေးရွာမှော်မှန်းချက်အစည်းအဝေး ပြီးဆုံးသောအခါ ကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြု ကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် ၆၃၇ ဖေ့သုံး ဖွဲ့

နေ့စွဲ ၂၀. ၃. ၂၀၂၃ စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓)၊ စက်ဝန်း(၁) စက်ဝန်း(၂) စက်ဝန်း(၃) စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း ကချင် ဖွဲ့စည်းခြင်း ဖြန့်ဖြူးခြင်း ကျေးရွာအုပ်စု(၂၃) ပင်သာ ကျေးရွာအထောက်အကူပြု

က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင် ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိက အခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည်များဖြစ်ပါသနည်း။ (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အမျိုးသား အဖွဲ့မှ တင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ
၁ မိုးတွင်း သွားလာရခက်ခဲ၊ လမ်းကျလွယ်	၁ မိုးတွင်းကာလတွင် ရေကြီး
၂ ကျွန်းစားရေး ခက်ခဲ (ဆေးပေးပေးပေးမရှိချေ)	၂ ကလေးသူငယ်များ၏ နားချိတ်တွင် အသိပညာ
၃ အားကစားကွင်း မရှိမရှိ တခြားရွာသို့ သွားရ	၃ ကလေးသူငယ်များ၏ လိုအပ်သော ကာကွယ်ဆေး အချိန်
၄ စာသင်ကျောင်း ပညာရေး ခက်ခဲ၊ ရေလွှမ်း၍	၄ ရေရေထိုင်ရေး အဆင်မပြေ
၅ အောက်သုံး ရေ ခက်ခဲ၊ မိုးတွင်း	၅ ပညာရေးအခက်အခဲအတွက် ရေရေကြေးရေခက်ခဲ

ခ။ မှော်မှန်းခြင်း - နောင်လာမည့် (၅) နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မှော်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အမျိုးသားအဖွဲ့မှ တင်ပြသောမှော်မှန်းချက်များ	အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှ တင်ပြသောမှော်မှန်းချက်များ
၁ အများဖြည့်သူများ သွားလာရလွယ်ကူရန်	၁ မိုးတွင်းကာလ သွားလာရေး လွယ်ကူစေရန်
၂ စွဲသူ/သား ကျန်းမာရေး ပိုမိုကောင်းမွန်လာရန်	၂ ကလေးသူငယ်များ၏ နားချိတ်တွင် အသိပညာ
၃ လူငယ်များ ကျန်းမာသွားစွမ်းရန်၊ စည်းလုံး	၃ ကလေးသူငယ်များကို ကာကွယ်ဆေး အချိန်
၄ ကျောင်း အကူအပံ့ရှိ၊ အားကစားကွင်း စွမ်းစွာ	၄ ရေရေထိုင်ရေး အဆင်ပြေစေရန်
၅ ကျန်းမာရေး ကောင်းမွန်ရန်	၅ ပညာရေးအခက်အခဲ အတွက် ရေရေ ကြေးရေအဆင်

ဂ။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	ခန့်မှန်းကုန်ကျ စရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ ခန့်မှန်းခြေ အရေအတွက်
၁	မိုးတွင်း ခြေသွား လမ်း	က + မ		
၂	ကျောင်းဝင်းဖြေဖို့ ကျောက်ခြင်း မလှယ် ၆၀ x ၅၀	က		
၃	ကျန်းမာရေးဆေးပေးခန်း	က + မ		
၄	စာကြည့်တိုက်	က + မ		
၅	ကောလိပ်ကွင်း	က		

ဃ။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် (၄) နှစ်အတွက် အကျုံးမဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုး	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/	အခန်းကဏ္ဍ
-------	---------------------------------	---------------------------	-----------



	တိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အမျိုးသမီးများ/အမျိုးသား+ အမျိုးသမီး)	
၁	အိမ်ရာ အဆောက်အအုံ	မ	
၂	အလုပ်အကိုင်များ	က	
၃			
၄			
၅			

ခေါင်းဆောင်၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှ အတည်ပြုသည်။

အမည် ဦး ခင်စိန်ကျော် လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ ၂၀/၃/၂၀၁၇



ပုံစံ - ၀ - ၄ ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်ခြင်းပုံစံ (Form PC 4)

လုပ်ငန်းများ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်မှုအတွင်းအပေးပြီးနောက်တွင် ကျေးရွာအုပ်စုမှ CF/TF တို့၏ အကူအညီရယူ၍ ကျေးရွာစီထောက်ကော်မတီမှ လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး အဆိုပါပုံစံအား ပြည့်စုံအောင်ဖြည့်သွင်းရမည်။ ဤပုံစံအား ပြည့်စုံစွာဖြည့်သွင်းပြီးပါက ကျေးရွာအုပ်စုမှ ဦးတိုးတက်ရောက်ချက်တွင် TPIC သို့ ပေးပို့ရန်အတွက် နောက်ဆက်တွဲအဖြစ် တားရှိရမည်။ CF မှ ကျေးရွာတစ်ရွာချင်းစီ၏ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို MIS သို့ ထည့်သွင်းရမည်။ (ယခုနှစ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ မလုပ်ကိုင်သော ကျေးရွာများ မပါဝင်ပါ။)

ကျေးရွာစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်းအမည် ဒေါ်ဥယျာဇာ

နေ့စွဲ ၂၀၂၃. ၀၃. ၂၀	စက်ဝန်းအားအမှတ်ဖြစ်ပေးပါ။ (✓) စက်ဝန်း(၁) □ စက်ဝန်း(၂) □ စက်ဝန်း(၃) □ စက်ဝန်း(၄)
ပြည်နယ်- ကချင်	မြို့နယ်- မိုးကောင်း
	ကျေးရွာအုပ်စု- ကျွန်း ၀၅၂၁

ကျေးရွာအမည်	ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများ	အတိုင်းအတာ	ခန့်မှန်း တိုက်ရိုက် အကျိုးခံစားခွင့် ရှိသူများ	အဆိုပြုတင်ပြသူ	ခန့်မှန်းကုန်ကျစရိတ်				
					စီမံကိန်းမှ ထည့်ဝင်မှု	ကျေးရွာမှ ထည့်ဝင်မှု	အခြားထည့်ဝင်မှု (ခေါ်ပြပါ)	စုစုပေါင်း	
၁။ ကျွန်း ၀၅၂၁	စွယ်စုံအိမ်၊ မြေဖျ. ခြံစား	၂၆၀၀'x၂၆'x၂'	၃၃၄	□ ကျား □ မ ✓ ကျား+မ	၆၇၄၀၀၀၀				
၂။ စပါး	စွယ်စုံအိမ်၊ ကျောက်အိမ်	၃၇၆၀'x၁၆'x၆'	၇၂၉	□ ကျား □ မ ✓ ကျား+မ	၂၇၄၅၀၀၀၀				
၃။ အထက်အိမ်စု	စွယ်စုံအိမ်၊ မြေဖျ. ခြံစား	၂၇၀၀'x၂၆'x၆'	၇၂၄	□ ကျား □ မ ✓ ကျား+မ	၇၈၀၀၀၀၀				
၄။ အောက်အိမ်စု	စွယ်စုံအိမ်၊ ကျောက်အိမ်	၂၆၀၀'x၂၆'x၆'	၇၂၀	□ ကျား □ မ ✓ ကျား+မ	၇၇၀၀၀၀၀				



၀

၂။	မြို့နယ်	၂၀၁၈/၂၀၁၉		၇၂၄	<input type="checkbox"/> ကျား <input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား+မ	၀၀၀၀၅၅၆				
----	----------	-----------	--	-----	---	---------	--	--	--	--

ရာထူး

အကြီးထောက်ကြီး/စီမံကိန်းရေးဆွဲရေး

အမည်

လက်မှတ်

ရက်စွဲ



အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း

အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် - / ၂၀၁၇
 အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်ရက် - ၉-၃-၂၀၁၇
 အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်နေရာ - ဘုန်းကြီးကျောင်း (အထက်ဂွမ်းစု)
 အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်အချိန် - နံနက် ၁၁ နာရီ မှ ညနေ ၄ နာရီ ထိ
 အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူဦးရေ - ကျား ၁၇ / မ ၃၉
 စုစုပေါင်း ၅၆ (ဦး)

အစည်းအဝေးပြုလုပ်ရသည့်ရည်ရွယ်ချက်။ ။ အစည်းအဝေးဖြုတ်ရသည့်ရည်ရွယ်ချက်မှာ လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း၏ ကျေးဇူးတုံ့ပြန်ရေး သဘောတရားများကို ရှင်းပြပြီး အစည်းအဝေး ဖြစ်ပေါ်စေရန်၊ စီမံကိန်းစက်ဝန်း၊ စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများနှင့် ရင်းနှီးမှု ရရှိစေရန် ၊ ကျား/မရေးရာနှင့် လူမှုပူးပေါင်း ပါဝင်မှုတို့ကိုလည်း ရင်းနှီးမှု ရရှိစေရန် ဖြစ်ပါသည်။

ဆွေးနွေးချက် ။ ။ ရှေးဦးစွာ ကျေးဇူးလူထုနှင့် မိတ်ဆက် ပါသည်။ ကျေးဇူးတင်ဆောင် ဆောင်ရွက်မည့် အဖွဲ့အစည်းများ ဖြောင့်ဖြောင့် ပါသည်။ လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း ဆိုတာကလဲဆိုတဲအကြောင်း ရှင်းပြပါသည်။ အဓိကတရားရှိသူများ အကြောင်းရှင်းပြပါသည်။ ကျေးဇူးတော်တရားတမ်းပြုပြီး (အမျိုးသား၊ သမီး) ကို မိခင်ဖြစ် စေချင်ပါသည်။ လိုအပ်အားဖြင့် နှစ်စဉ် လူမှုရေးနှင့် အရင်းအမြစ်ဖြန့်ဖြူးမှု ဥပဒေနှင့်အညီ အဆင့်တက်မြှင့်ခြင်း၊ ပိုမိုဆိုင်ရာ သုံးသပ်ခြင်း၊ ပင်လယ်အိမ် သုံးသပ်ခြင်း၊ ရာသီခွင်ပြုပြင်ခြင်း၊ မင်းပုံစံ စသည် လူမှုဆက်စပ်ခြင်းများ ပြုလုပ်ကြပါသည်။ ငြိမ်းချမ်းရေး အားလုံးကို ပြုလုပ်တင်ပြခြင်း ပြုလုပ်ပါသည်။ ပထမအကြိမ်ကျေးဇူး အစည်းအဝေး ပွဲ စတင်ဖြစ်စွာ ငြိမ်းချမ်းရေး ပြုလုပ်ပါသည်။



ဆုံးဖြတ်ချက်။ ။ လျှောက်ပေးစာတိုက်၊ လုပ်ငန်းများကို လျှောက်ပေးသူ/အား
 များက တက်ကြွ ပါဝင် လုပ်ဆောင်ကြမည်ဟု ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြပါသည်။
 လျှောက်စေတနာတန်ဖိုး၊ အမျိုးအား/အမျိုး (၂) ဦး လိုလည်း မဲဆန္ဒဖြင့်
 ဦးစောဇော်နှင့် ဒေါ်နီနီစောတို့ကို ရွေးချယ် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ

လက်မှတ် - May
 အမည် - ဒေါ်မေအေးနီနီ



အစည်းအဝေးမှတ်တမ်း

အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် - / ၂၀၁၇
 အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်ရက် - ၂၀. ၃. ၂၀၁၇
 အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်နေရာ - ၁၃: ကြီးကျောင်း (အထက်၅မံးစု)
 အစည်းအဝေးကျင်းပသည့်အချိန် - ၂ နာရီ ၀၀ မှ ၃ နာရီ ၀၀ ထိ
 အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူဦးရေ - ကျား ၂၇ / မ ၃၂
 စုစုပေါင်း ၅၉ (ဦး)

အစည်းအဝေးပြုလုပ်ရသည့်ရည်ရွယ်ချက်။ ။ နတ်ယအကြိမ် ကျေးဇူးအစည်းအဝေး၏
ရည်ရွယ်ချက်မှာ ကျေးဇူးဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် အတွက် ပြင်ဆင်ခြင်းနှင့်
ကျေးဇူးကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ကော်မတီဝင်များ ရွေးချယ်ခြင်း။

ဆွေးနွေးချက်။ ။ ပတမအကြိမ် ကျေးဇူးအစည်းအဝေး ဦးစီးဌာနမှ
ဦးစီးချုပ် ဦးအောင်ကျော်စွာမှ ကျေးဇူးသူ/သာယာများကို အဖွင့် အမှာစကား
ပြောကြားပါသည်။ ပတမအကြိမ် ကျေးဇူးအစည်းကို ပြန်လည်သုံးသပ် ဆွေးနွေး
ကြပါသည်။ နောက် နတ်ယအကြိမ် အစည်းအဝေး စတင်ခံပါသည်။
ဆယ့်သားအခက်အခဲ၊ အမျိုးသမီးအခက်အခဲ၊ မျှော်မှန်းချက်၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်
ရေးဆောင်ရေးများကို ရွေးချယ်ကြပါသည်။ မဲပေးစနစ်ဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစား
ပေး လုပ်ငန်းကို ရွေးချယ် ခံပါသည်။
ဦးစားပေး (၁) ရွာတွင်း သံကျောက်လမ်း

(၂) ကျောင်းဝင်းအတွင်း ဖြေဖိုပေးရန်နှင့် ကျောက်ခင်းလမ်း ကျောင်းဝင်း အကျယ် ၆၀ x ၅၀

(၃) ကျွန်းမာရေးဆေးပေးခန်း

(၄) စာကြည့်တိုက်

(၅) ကောလိပ်တွင်း တို့ဖြစ်သည်။

ကျေးဇူးစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီကို မဲစနစ်ဖြင့် ရွေးချယ်ခံပါသည်။



ဆုံးဖြတ်ချက်။ ။ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းအဖြစ်

(၁) စွာတွင်း သံကျောက်လမ်း

(၂) ကျောင်းဝင်းအတွင်း ခြေဖိုပေးရန်နှင့် ကျောက်ခင်းကျောင်းဝင်း အကျယ် ၆၀' x ၅၀'

(၃) လျှပ်စာရေ ဆေးပေးခန်း

(၄) စာကြည့်တိုက်

(၅) ကောလိပ်တွင်း ဇယားရုပ်ရည် ဆုံးဖြတ်ခံကြသည်။

ကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြု ကော်မတီဝင်များအဖြစ်

ကျေးရွာစီမံကိန်း ဥက္ကဋ္ဌ - ဦးဝိုင်းကျော် ၊ ဒေါ်မာလာ

ဝယ်ယူရေးဆောင်ကော်မတီ - ဒေါ်အောင် ဒေါ်မိနိုး

- မှတ်တမ်းကိန်း - ဒေါ်ဖြူဖြူဝေ

- အဖွဲ့ဝင် ဦးမင်းအောင်

စာကြည့်တိုက် ဖြီးမြှုပ်ရေးကော်မတီ - ဦးဖိုးဝယ် ၊ ဒေါ်ခင်နုမြင့်

လျှပ်ပတ်စနစ်ဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်မှု - ဦးခွန်စွေ ၊ ဒေါ်မအေး

ကျေးရွာ စေတနာ့ ဝန်ထမ်း - ဦးအောင်ဌေး ၊ ဒေါ်နီနီအောင်

ကျေးရွာနေစာရင်းကိုင် - ဦးလောဖန်

ဝေဖန်ခံကြည့်တိုက်ကြားဖြေရှင်းရေး ကော်မတီ - ဦးတင်မိုး ၊ ဒေါ်စန်းတင်

မှတ်တမ်းတင်သူ

လက်မှတ် - May

အမည် - ဒေါ်စောညိုစိုး

နောက်ဆက်တွဲ(၄) ခြားနားသောအပိုင်းများအတွက် ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်

အနှစ်ချုပ်

မူရင်းသည်အား VPSC တွင်ထားရှိရပါမည်။အခြားဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းရန်အတွက် မိတ္တူအား TPIC သို့ပို့ရပါမည်။MIS data အနေဖြင့် သွင်းရန် မလိုအပ်ပါ။

	အဆင့်	လုပ်ငန်း	မည်သူဦးစားပေးလဲ	ကျေးဇူးတင်တာဝန်ခံသူ (သို့) အုပ်စု	ပြင်ပမှမည်သူ ထောက်ပံ့ မလဲ
အခြေခံအဆောက်အအုံ	၀	ဗြာဟ္မဗွင်း လမ်း၊ သီရိဗြာဟ္မဗွင်း	<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		ဂျီ.အယ်.ပီ.ဗြ.စီ.စီ ကုမ္ပဏီ
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း/စိတ်ပိုင်းရေး	၀		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
ကျန်းမာရေးနှင့် အာဟာရ	၀	စား၊ပေး၊ချို	<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
ပညာရေး	၀	ကျောင်း၊ဝင်း၊ဇေ	<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		

